
انعکاس اخبار ورزش ایران
7منهای فوتبال

جواد فروغی

نایب قهرمانی درتپانچه قهرمانی کشور

در پایــان مرحلــه مقدماتی ســی و دومیــن دوره مســابقات قهرمانی تپانچه 
مردان، محمد رسول عفتی، امیر جوهری خو، حسین ظفر جعفرزاده، جواد 
فروغــی، علــی میرزایی، وحید گلخندان، رضا قراقوزلو و ســجاد پورحســینی 
راهــی فینــال شــدند. در پایــان مرحلــه تپانچه امیــر جوهری خــو در جایگاه 
نخســت ایســتاد، جواد فروغی نایب قهرمان شــد و محمد رســول عفتی در 

جایگاه ســوم قــرار گرفت.

محسن کاوه:

من و دبیر در کار درستکار دخالت نمی کردیم

محسن کاوه درباره شایعاتی مبنی بر اینکه او و دبیر در کار درستکار دخالت 
داشتند، گفت: نه. ما باید قبول کنیم سرمربی تیم ملی زیر نظر رئیس 
فدراسیون است. من به عنوان مدیر فنی مشورت هایی را می دادم اما او تصمیم 
نهایی را می گرفت. دبیر هم به همین شکل بود، او وقتی نظرات فنی می داد 
خارج از بحث ریاست فدراسیون و به عنوان کسی که قهرمان جهان و المپیک 

است، بود. اینکه اصرار شود حرف دبیر حتماً اجرا شود، اصلاً اینطور نبود.
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اعزام پر و پیمان 
تکواندو به چین

تیم ملی تکواندو با کاروانی  پر و 
21 امشب راهی  پیمان ساعت 
چین می شود. فدراسیون تکواندو 
بعد از عدم صدور ویزا از سمت 
انگلیسی ها برای حضور در آخرین 
مرحله گرندپری و پریدن شانس 
دو سهمیه، حالا تصمیم گرفته 
20 تکواندوکار را امشب  است 
برای حضور در دومین مرحله 
گرنداسلم عازم چین کند. مرحله 
اول  این مسابقات فروردین ماه 
سال جاری برگزار شد که بر اساس 
اعلام فدراسیون جهانی نفرات برتر 
در مجموعه 2 مرحله به صورت 
مستقیم و تحت عنوان نفر ششم 
رنکینگ المپیکی به صورت مستقیم 
جواز حضور در بازی های المپیک 
را کسب خواهند کرد. حالا این 
میدان آخرین فرصت تکواندوکاران 
است تا شانس خود را برای گرفتن 
سهمیه قبل از شروع مسابقات 
انتخابی قاره ای امتحان کنند. متین 
رضایی، ابوالفضل یعقوبی، مهران 
برخورداری، میرهاشم حسینی، 
ابوالفضل عباسی، آرین سلیمی، 
بدینی، علی احمدی،  مهدی عا
سروش احمدی، امیرمحمد بخشی، 
امیررضا غلامی، امیرمحمد اشرافی، 
امیررضا صادقیان، سجاد مردانی، 
ابوالفضل زندی، عرفان بزرگی، 
علیرضا نادعلیان، محمدصادق 
دهقانی، علیرضا حسین پور و باربد 
جباری نمایندگان ایران هستند که 
22 و 23 آذر در بخش مقدماتی و 
25 و 26 آذر در بخش اصلی به روی 

شیاپ چانگ خواهند رفت.

فرزامی یک گام تا فینال 
تور جهانی تنیس

ه  یند نما  ، می ا ز فر ر  گا ند ما
کشورمان به مرحله نیمه نهایی 
تور جهانی تنیس راه پیدا کرد. در 
ادامه تور جهانی سطح 3 جوانان 
در هند، ماندگار فرزامی در راند 
چهارم جدول اصلی با تنیسوری 
از هند مسابقه داد و با نتیجه 2- 1 
از سد حریف خود عبور کرد تا با 
این پیروزی به جمع 4 تنیسور برتر 
راه پیدا کند. به این ترتیب او امروز 
برای رسیدن به فینال به مصاف 

دیگر تنیسور میزبان می رود.
 
 

عزیزی در کمیته 
برابری جنسیتی 

فدراسیون جهانی
ئیسه  ر ت  هیأ به  مصو طبق 
فدراسیون جهانی تنیس، داود 
عزیزی به عنوان عضو کمیته برابری 
جنسیتی این فدراسیون منصوب 
شد .با اعلام رسمی فدراسیون 
جهانی تنیس )ITF( در کمیته برابری 
جنسیتی، 13 عضو حضور دارند 
که داود عزیزی رئیس فدراسیون 
تنیس ایران به همراه نمایندگانی 
از کشورهای آمریکا،  دانمارک، 
فنلاند، نیوزیلند، تونس، ترکیه، 
ارمنستان، چین، کنیا، غنا، کرواسی 
و پاراگوئه اعضای این کمیته را 
ین  تشکیل می دهند .ریاست ا
کمیته بر عهده سلما گیزانی رئیس 
فدراسیون تنیس تونس می باشد.

خیز طباطبایی برای جایزه 
15 هزارپوندی لندن

محمد امین طباطبایی، ملی پوش 
ت  بقا مسا ر  د ن  یرا ا شطرنج 
لندن به پیروزی رسید و به رده 
سوم این مسابقات صعود کرد. 
او در دور ششم این رقابت ها 
مقابل ماتئوش بارتل لهستانی 
دارای ریتینگ 265۹ به پیروزی 
رسید. شطرنج باز کشورمان به 
دو شکست، سه پیروزی و یک 
تساوی رسیده و حدود 1 واحد 
ریتینگ زنده خود را از دست 
داده است. طباطبایی اکنون 
3 امتیاز دارد. نفر اول این  /5
مسابقات می تواند 15 هزار پوند 

را به جیب بزند.

 zخبر

رضا یزدانی:

جامعه کشتی با کاوه همکاری کند

ملی پوش اسبق کشتی ایران گفت: در سه سال گذشته باید برای المپیک 
برنامه ریــزی می کردیــم کــه اکنون ۹۰ درصد برنامه تکمیل می شــد. کســی 
می تواند به درســتی به ســؤالات پاســخ دهد که رأس کار باشــد و از اردوها 
خبــر داشــته باشــد. مــن از مســائل داخلــی اردوها خبــر ندارم. به محســن 
کاوه تبریــک می گویــم و از جامعــه کشــتی می خواهــم با او همــکاری کند تا 

کشــتی در المپیــک بهترین نتیجه ممکــن را بگیرد.

بعــد از اســتعفای پژمــان درســتکار و آمــدن 
محســن کاوه به عنــوان ســرمربی تیــم ملــی 
کشــتی آزاد شــاید مهم تریــن ســؤال ایــن 
ــه  ــی ب ــوان مرب باشــد کــه چــه کســانی به عن
کادرفنــی تیــم ملــی اضافــه می شــوند و چــه 
کســانی خــارج می شــوند. ترکیــب کادرفنــی 
تیــم ملــی کشــتی آزاد در دوره حضــور پژمان 
ــود؛ کادری  درســتکار خیلــی مــورد انتقــاد ب
کــه هیــچ کــدام ســابقه کســب مــدال جهانی 
نداشــتند و همیشــه ایــن انتقــاد وجــود 
داشــت کــه چــرا بایــد کادری بــالای ســر تیــم 
ملی کشتی آزاد باشد که در بهترین حالت 

مــدال طــلای آســیا را دارنــد؟
احســان امینــی، ابــاذر اســلامی، فریــد دژم 
خــو، مصطفــی آقاجانــی و ایمــان محمدیــان 
دســتیاران پژمــان درســتکار را در اردوی 
ــد.  ــی کشــتی آزاد تشــکیل می دادن ــم مل تی
بیشــتر ایــن جمــع حتــی شــانس حضــور در 
مســابقات قهرمانــی جهــان را هــم نداشــتند 
امــا بــا ایــن  حــال مورد وثوق پژمان درســتکار 
بودنــد؛ اتفاقــی کــه در گذشــته کشــتی 
کم ســابقه بــوده و همیشــه تعــدادی از 
قهرمانــان بنــام کشــتی در کادرفنــی تیــم 
ملــی حضــور داشــتند. در آخریــن دوره کــه 
غلامرضــا محمــدی ســرمربی تیــم ملــی 
کشتی آزاد خودش 2 نقره و 2 برنز جهان را 
در کارنامــه داشــت و در کنــار او عبــاس حــاج 
کنــاری بــود کــه مــدال طــلای جهــان در ســال 
۹7 و نقــره جهــان در ســال ۹8 را بــه دســت 
آورده بــود. ابراهیــم مهربــان هــم ســال ها 
عضــو تیــم ملــی کشــتی آزاد در مســابقات 

ــود. ــی جهــان و آســیا ب قهرمان
در ایــن چنــد مــاه اخیــر و بــا شــدت گرفتــن 
انتقــادات کــه کادرفنــی تیــم ملــی کشــتی 
آزاد در حــد و اندازه هــای تیــم ملــی کشــتی 
آزاد نیســت؛ اندکــی فدراســیون کشــتی ایــن 
مــوارد را پذیرفــت. بــه همیــن دلیــل هــم 
بــه چنــد تــن از قهرمانــان پیشــنهاد داد کــه 
بــه کادرفنــی تیــم ملــی اضافــه شــوند امــا 
پیشــنهاد فدراســیون از قهرمانــان مــورد 
قبــول قــرار نگرفــت. بــه نحــوی کــه علیرضــا 
دبیــر مجبــور شــد بــرای تقویــت کادرفنــی 

تیــم ملــی بــه ســراغ عیســی حاجــی اف روس 
بــرود؛ تصمیمــی کــه واکنش هــای مثبتــی را 
در پــی نداشــت و در نتیجــه ایــن طــرح هــم 

بــا شکســت روبــه رو شــد.
نتایــج ضعیــف اخیــر تیــم ملــی کشــتی آزاد 
در یــک ســال اخیــر باعــث شــد تــا علیرضــا 
دبیــر تصمیــم بــه تغییــر در ترکیــب کادرفنی 
تیــم ملــی بگیــرد. اولیــن تغییــر در رأس 
کادرفنــی بــود کــه پژمــان درســتکار کنــار 
رفــت امــا بــه طــور حتــم در بیــن دســتیاران 
او هــم تغییــرات زیــادی صــورت می گیــرد.

ــی از  حضــور محســن کاوه در رأس کادر فن
ســوی بســیاری از قهرمانــان کشــتی قابــل 
قبــول بــوده و برخــلاف دوره ای کــه پژمــان 
درســتکار ســرمربی تیــم ملــی کشــتی آزاد 
بــود و بســیاری از ایــن قهرمانــان حاضــر بــه 
حضــور در کادرفنــی تیــم ملــی و همــکاری بــا 
ســرمربی وقــت نبودنــد، حــالا بــرای حضــور 
در کادرفنــی تیــم ملــی و کمــک بــه محســن 

کاوه علاقه منــد هســتند.
ــه جمــع کادرفنــی تیــم  ــی کــه ب اولیــن نفرات
ــی اضافــه می شــوند؛ صــادق گــودرزی و  مل
مهــدی تقــوی هســتند؛ دو چهــره شــاخص 
کــه 6 مــدال جهانــی دارنــد. صــادق گــودرزی 
یــک نقــره المپیــک، دو نقــره و یــک برنــز 
جهــان را در کارنامــه دارد. مهــدی تقــوی هــم 
دو طلای جهان را در سال های 200۹ و 2011 
بــه دســت آورده و یــک نقــره المپیــک را در 
کارنامــه دارد. ایــن دو نفــر حضورشــان در 
کادرفنــی تیــم ملــی قطعــی اســت. دو چهــره 
شــاخص کشــتی ایــران حــد فاصــل 2008 تــا 
2013 کــه بــا افتخارآفرینــی خــود مدال هــای 
مهــم زیــادی را کســب کردنــد. تجربه صادق 
گــودرزی بــه کار یونــس امامــی می آیــد و 
مهــدی تقــوی هــم می توانــد بــا حضــورش 
بــه رحمــان عمــوزاد کمــک زیــادی کنــد. از 
بیــن کادر قبلــی هــم بــه طــور حتــم نیمــی 
از نفــرات کنــار می رونــد. مانــدن احســان 
امینــی قطعــی اســت و شــاید آقاجانــی هــم 
در ترکیــب کادرفنــی باقــی بمانــد امــا بقیــه 
بــه طــور حتــم از تیــم ملــی بزرگســالان جــدا 

می شــوند.
بــرای حضــور در کادرفنــی تیــم ملــی کشــتی 
آزاد حســن رحیمــی هــم شــانس زیــادی 
دارد ولــی هنــوز موضوعــی دربــاره او قطعــی 
نشــده امــا آنچــه کــه مشــخص اســت کادر 
تیــم ملــی برخــلاف دو ســه ســال گذشــته بــا 
حضور قهرمانان ســابق کشــتی آزاد تکمیل 

می شــود.

 مهدی تقوی و صادق گودرزی 
در تیم فنی کشتی آزاد

کادر 24 عیار
 zگزارش

محسن وظیفه
خبرنگار

72 روز مانـده بـه شـروع رقابت هـای قهرمانـی 
دوومیدانـی داخـل سـالن آسـیا، تـازه کارهـا شـروع 
شده؛ درست از هفته پیش. مهدی مبینی سرپرست 
فعلی فدراسیون دوومیدانی دیروز از مجموعه آفتاب 
انقلاب بازدید کرد. او در این بازدید تازه متوجه شـد 
چقدر کار دارد تا سـالن را برای قهرمانی داخل سـالن 
آسـیا آماده کند. از نور سـالن گرفته تا زیر سـاخت ها، 
از ترمیـم پیسـت تارتـان تـا  میزبانـی آبرومنـد از 
ورزشـکاران خارجـی. کاری کـه شـاید بایـد چنـد مـاه 
قبل تـر شـروع می شـد تـا دو  ماه و نیـم مانـده به شـروع 
رقابت هـا اسـترس بـه عوامل فدراسـیون وارد نشـود. 
اینجاسـت کـه تـازه مشـخص می شـود ایـن مـدت 
کاری بـرای تجهیـز سـالن آفتـاب انجـام نشـده اسـت.
وری سرپرسـتی قبلـی  لـی کـه افشـین دا درحا
فدراسـیون مدعـی بـود تقریبـاً همـه کارهـا را انجـام 
داده و حتـی هماهنگـی لازم بـرای خریـد یـا بازسـازی 
تجهیـزات و قـرارداد بـا هتـل اسـکان تیم هـا بسـته 
شـده: »مـا در حـال بازسـازی تجهیـزات مدنظـر بـرای 
برگزاری رقابت ها هسـتیم. تجهیزاتی مثل تابلوهای 
سـالن، فالـس اسـتارت، فتوفینیـش و تشـک های 
پرش. ما دو دوربین داشتیم که به روز شدند، فالس 
اسـتارت های وایرلسـی دو، سـه قطعـه نیـاز دارنـد کـه 
برسـد، از آنهـا اسـتفاده می کنیـم، وگرنـه مجبوریـم از 
فالس استارت های سیمی استفاده کنیم. البته برای 
خریـد فالـس اسـتارت جدیـد هـم اقـدام کرده ایـم کـه 
اگر نرسد از دوربین های قبلی بازسازی شده استفاده 
می کنیـم. البتـه می خواسـتیم دسـتگاه نـو بخریـم کـه 
250 هزار دلار بود و دوربین فتوفینیش هم 65 هزار 
دلار. حتـی دو تشـک سـفارش داده ایـم کـه امیـدوارم 
برسد، اما اگر نرسد هم تشک های قدیمی بازسازی 

شـده را بـه سـالن می بریـم.«
 ولی این روزها، درست بعد از جابه جایی او با مهدی 
مبینـی، حرف هـای دیگـری شـنیده می شـود. حرف از 
اینکه هیچ کاری انجام نشده. نه خبری از تفاهمنامه 
او بـا وزارت ورزش بـرای برگـزاری رقابت هـا بـوده، نـه 
بازسـازی زیر سـاخت های مجموعـه آفتـاب انقـلاب. 

حتـی تاریـخ برگـزاری رقابت هـا هـم قطعی نشـده.
بـا اینکـه همـان موقـع حـرف از تغییـر تاریـخ و موکـول 
رقابت هـا از 4 اسـفندماه بـه 18 بهمـن بـود، افشـین 
داوری سرپرسـت قبلـی فدراسـیون گفتـه بـود: »مـا 

درخواسـت برگـزاری مسـابقات را در اسـفندماه 
داشتیم اما نشد. چون اول حرف از برگزاری بازی های 
آسـیایی داخـل سـالن تایلنـد شـد و بعـد هـم قهرمانی 
جهان دوومیدانی بود. به همین خاطر مسـابقه های 
دوومیدانی داخل سالن آسیا یک ماه زودتر یعنی 18 
تـا 20 بهمـن مـاه برگـزار می شـود. برنامه هـا یک دفعه 
خیلـی بهـم ریخـت، امـا مـا در حـال تـدارک هسـتیم تـا 

رقابت هـا بـدون    کـم و کاسـت برگـزار شـود.«
امـا حـالا فدراسـیون تاریـخ 28 تـا 30 بهمـن مـاه 
را اعـلام کـرده اسـت. مهـدی مبینـی دربـاره تغییـر 
تاریـخ مسـابقات می گویـد: »مـا بعـد از جمع بنـدی بـا 
وزیـر ورزش و امضـای تفاهمنامـه بـرای برگـزاری ایـن 
رقابت هـا، بـا کنفدراسـیون دوومیدانـی آسـیا مذاکـره 
کردیـم و 10 روز رقابت هـا را عقـب انداختیـم تـا آمـاده 

میزبانـی شـویم.«
نکتـه جالب تـر اینکـه داوری گفتـه بود دعوتنامه را به 
کشورهای آسیایی هم داده: »ما دعوتنامه را به همه 
کشـورهای آسـیایی داده ایـم. درواقـع کنفدراسـیون 
آسـیا به همه کشـورهای آسـیایی عضو اعلام می کند 
تـا بـرای ایـن رقابت هـا اعـلام آمادگـی کنند. هر کشـور 

هـم تنهـا 6 سـهمیه دارد.«
امـا مهـدی مبینـی دیـروز دربـاره دعـوت تیم هـا ایـن 
طـور توضیـح می دهـد: »ژاپـن و چنـد کشـور دیگـر 
درخواسـت کـرده بودنـد تـا تاریـخ برگـزاری مسـابقات 
را اعـلام کنیـم تـا بتواننـد بلیـت پروازشـان را بگیرنـد. 
حـالا کـه تاریـخ 28 تـا 30 بهمـن مـاه قطعـی شـده، در 
سـایت اعـلام می کنیـم تـا آنهـا بـا خیـال راحـت بلیـت 
بگیرنـد. پیش بینـی مـا بـرای حضـور بـالای 20 تیـم در 

ایـن رقابتهاسـت.«
سرپرسـت سـابق فدراسـیون دوومیدانـی، بعـد از 
اینکه شنیده بود سال های قبل خارجی ها از اسکان 
در هتـل شـرق تهـران خیلـی شـاکی بودنـد، برنامـه 
اسکان تیم ها در هتل استقلال را داشت تا میزبانی 
آبرومندانـه باشـد. حتـی گفتـه بـود هتـل اسـتقلال را 
برای تیم ها رزرو کرده، اما مبینی برنامه دیگری دارد: 
»هتـل اسـتقلال کـدام اسـت؟ مـن هتـل آبرومنـدی 
برای تیم های خارجی می گیرم اما اسـتقلال نیسـت. 
چرا که فاصله استقلال تا مجموعه آفتاب خیلی زیاد 
اسـت و ترافیـک خیابان هـا هـم زیـاد. از طـرف دیگـر 
محـل اسـکان ایرانی هـا بـا خارجی هـا هم فـرق دارد.«

سرپرسـت قبلـی و فعلـی فدراسـیون دوومیدانـی 
شاید تنها درباره هزینه سنگین میزبانی رقابت های 
داخـل سـالن بـا هـم تفاهـم داشـتند. هرچنـد مهـدی 
مبینـی پیش بینـی هزینـه 17 تـا 20 میلیـاردی را 
دارد امـا افشـین داوری دو برابـر چنیـن بودجـه ای را 

می خواسـت.
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